

မုဒ်နံ- DATE

ဆု- ကိုမိ မိတ်/ပုကွာ်ထွဲကိုမိတဖၣ်ဖဲ LOCATION

လၢ- Sherry Carlstrom, Director of Title I/Federal Programs

တၢ်ဂ့ၢ်- လံာ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဘၣ်ယးကိုသရၣ် “ကံာ်စိတီၤပတီၢ်” တၢ်အိၣ်သး

စ့ၣ်ဖိလံာ်ပဒိၣ်ကိုအိၣ်ဒီး တၢ်တူၢ်ခိၣ်ဟံးသးလၢ ကဒုးသ့ၣ်ညါန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယး နဖိတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. နီၤလၢ ၂၀၀၁ "No Child Left Behind" (ဖိသ့ၣ်တအိၣ်တၢ်လၢတၢ်လီၤခံနီၤတၢ်ဂ့ၢ်) သဲစးတၢ်ဘျုးအဖိလံာ်အသိး, ကိုသရၣ်တဖၣ်လၢအသိၣ်လိလံာ်မိတ်ပုၤတဖၣ် ကဘၣ်မုဒ်ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢ အိၣ်ဒီးကိုသရၣ်လံာ်အုၣ်သးလၢ တၢ်သိၣ်လိလံာ်မိတ်ပုၤတဖၣ်န့ၣ်အပူၤ နီၤသိး ကဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ် ကီၢ်စဲၣ်စၢ်ဖိၣ်ဟံးပနီၣ် “ကံာ်စိတီၤပတီၢ်” တၢ်အိၣ်သးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဖံးလိမၤဒီးလံာ်မိတ်ပုၤတဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ-

လံာ်အကလံး	လံာ်တၢ်ဖး မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်ဒွဲလၢ
လံာ်တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဒုး	လံာ်စဲအုၣ်
ထံကီၢ်ဂုၤကူၣ်	လံာ်တၢ်မၤလိဘၣ်ယး ထံဖိကီၢ်ဖိဒီး ပဒိၣ်ပပုၤ
လံာ်မုဒ်ပုၤဝဲကူၣ်	ဒွဲလၢကူၣ်သ့
လံာ်တၢ်စိၣ်စိၤတဲၤ	လံာ်ဟီၣ်ခိၣ်ဂီၤ

ကိုသရၣ်တဖၣ်မ့ၢ်တအိၣ်ဒီး လံာ်အုၣ်သးလၢဘၣ်ထွဲလီၤသးဒီး လံာ်မိတ်ပုၤလၢအဝဲသ့ၣ်သိၣ်လိန့ၣ်လိဝဲတဘျုး. ဒီးအဝဲသ့ၣ်မ့ၢ်ဘၣ်မၤတၢ်လၢ Board of Teaching (တၢ်သိၣ်လိကမံးတံာ်မိတ်ပုၤ) တၢ်ဟ့ၣ်ပျဲဒုးယာ်လီၤလီၤဆီဆီအဖိလံာ်သနာ်က့န့ၣ်, အဝဲသ့ၣ်တအိၣ်ဒီး “ကံာ်စိတီၤပတီၢ်” တၢ်ဟံးပနီၣ်အလၢအပျဲဘၣ်. သဲစးတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ် ဟံးပနီၣ်ဝဲဒၣ်လၢ စ့ၣ်ဖိလံာ်ပဒိၣ်ကိုဘၣ်ဆုးဒုးသ့ၣ်ညါ မိတ်/ပုကွာ်ထွဲကိုမိတဖၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ယး ဖဲကိုမိတဖၣ်မၤလိတၢ်လၢလံာ်န့ၣ်အတီၢ်ပုၤအခါန့ၣ် ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိအီၤလၢ သရၣ်လၢတအိၣ်လၢပုၤဒီး “ကံာ်စိတီၤပတီၢ်” နီၤအခိၣ်ညါပၤဖျါထီၣ်အသးဖဲ ကီၢ်စဲၣ်စၢ်ဖိၣ်ဟံးလီၤတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်အပူၤအသိးန့ၣ်လီၤ.

တီၤပတီၢ်တၢ်အိၣ်သးအဝဲအံၤ တဒုးဘၣ်ဒီးနဖိတၢ်ဖံးလိမၤဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢ ကဒီးန့ၣ် ခရုဒံၣ်လၢ အဝဲသ့ၣ်တၢ်မၤလိတီၤအဂီၢ်ဘၣ် ဒီးတမၤဘၣ်ဒီးစ့ၢ်ကိး ပကိုသရၣ်တဖၣ် တၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိတၢ်အကံာ်စိတီၤပတီၢ် လၢပမုဒ်လၢဟံးသ့ၣ်တဖၣ်ဘၣ်.

နဒီးန့ၣ်လံာ်ပရၢအံၤမ့ၢ်လၢ နကိုသရၣ်, အမံၤဖျါလၢလံာ်အံၤ, တအိၣ်လၢပုၤဒီး “ကံာ်စိတီၤပတီၢ်” နီၤကီၢ်စဲၣ်စၢ်ဖိၣ်တၢ်ဟံးပနီၣ်အိၣ်အသိးအယိန့ၣ်လီၤ.

ကိုသရၣ်အမံၤ- လံာ်-

နီၤသဲစးလံာ်တၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ် ဟံးပနီၣ်ဝဲဒၣ်လၢ ပဘၣ်ဆုးန့ၢ်န့ၢ် လံာ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါအံၤ သနာ်က့, ဟံးသ့ၣ်ဟံးသးလၢ နဖိလံာ်အကိုသရၣ်တဖၣ်မ့ၢ်ပုၤဖျါခိၣ်လ့ၣ်ကို ဒီး မုဒ်ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအိၣ်ဒီးကိုသရၣ်လံာ်အုၣ်သးတဖၣ်လီၤ. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကိုသရၣ်အိၣ်ကရံၣ် တဘၣ်ထွဲဖိးမံလီၤသးဒီး လံာ်မိတ်ပုၤလၢအဝဲသ့ၣ်သိၣ်လိဝဲန့ၣ်လီၤ.

နမုဒ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤဆဲးကျိး (SCHOOL ADMINISTRATOR NAME) ဖဲ (NUMBER) အံၤတက့ၢ်.

တၢ်ဘျုး.